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Til 

Komité for Teknikk, Kultur og Fritid 

 

Kopi: 
Ragnar Sand Fuglum, direktør Kultur og Teknikk 
 

 

Asker, 16. mars 2015 

Asker Idrettsråds innspill til dialogmøte med komiteen 16. mars 2015 

Slik vi har forstått bestillingen fra komiteen til dette dialogmøte, så er vi invitert til å si noe om 
to punkter: 

i. Hva fungerer bra og hva fungerer dårlig i samarbeidet? 
ii. Innspill til oppstarten av arbeid med Handlingsprogram for 2016-2019 

 

I Budstikkas Leder 14. Mars 2015 oppfordres det til ”tid for gode samarbeidsformer” mellom 
kommunen og idretten. Styret i Asker Idrettsråd ønsker å understreke at idrettsrådet ikke  har 
«et anstrengt forhold til kommunen», slik det formuleres i lørdagens leder. Tvert imot 
opplever Asker Idrettsråd at man blir hørt og idretten blir tatt med i beslutninger som har 
betydning for idretten.  

Asker Idrettsråd er et felles organ for organisert idrett i kommunen og idrettsrådet har en 
koordinerende rolle i saker som gjelder flere idrettslag. Denne rollen betyr at idrettslagenes 
innspill skal gå gjennom idrettsrådet før det går til politikere og administrasjon. Det foreligger 
en samarbeidsavtale mellom Asker Idrettsråd og Asker Kommune og i denne beskrives det 
bl.a. hvordan høringsprosessen skal foregå. Her kan man med stor sannsynlighet bli enda 
bedre fra begge parters side. Styret i Asker Idrettsråd står enstemmig bak vedtak om 
samarbeidsavtalens innhold. Vi har også respekt for de demokratiske prosessene i 
kommunen og at det er de folkevalgte som til syvende og sist tar avgjørelser om 
prioriteringer av kommunenes midler.  

Det betyr ikke at vi alltid er enige i sakenes utfall, og enkelte ganger snubler vi i innspurten. 
Det er nettopp det vi opplever skjedde med de to sakene som har vært omtalt som 
«sesongdefinisjoner» og «kvalitetsstandard». Idretten burde blitt informert og tatt med på en 
siste dialogrunde når man skal legge fram en innstilling til komiteen som er i så stor grad på 
tvers av idrettens ønsker. Det var dermed viktig for idretten at vi i siste kommunestyremøte 
fikk medhold i at de to sakene ble vedtatt utsatt for å bli diskutert enda en runde.  

Så til det som Asker Idrettsråd ønsker oppmerksomhet rundt i arbeidet med innspill til 
Handlingsprogram 2016-19. 

• Idrett = Folkehelse . Vi ønsker å se hvordan dette får betydning i handling og hvordan 
man klarer å samarbeide på tvers av virksomhetsområdene i kommunen. 

• Flere kommuner har innført 1 time aktivitet i skolen. Klarer vi dette i Asker også? 
Idretten blir gjerne med på å diskutere hvordan vi kan få til dette 
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• Idrettsanlegg er en knapphetsressurs i kommunen. Kommunens idrettsanlegg må utvide 
åpningstidene i helg/kveld/ferie for å utnytte anleggene optimalt.  

• Vi ønsker at en begrenset sum blir satt av til mindre idrettsanlegg for å hindre at de 
store anleggene legger lokk på alle initiativ i lang tid framover, ref. også AIRs innspill til 
HP siste to år 

• Vi må se på hvordan vi i større grad kan stimulere til bygging av private anlegg. Asker 
kommune står i en særstilling når det gjelder graden av kommunalt eide anlegg opp mot 
privat eide idrettsanlegg. Idretten må stimuleres til å ta risiko og risiko må balanseres ved 
gode støtteordninger (blant annet tilskudd til privateide anlegg) 

• Idrettsrådet ønsker å se nærmere på hvordan eventuelle skjevfordelinger mellom 
idrettene kan jevnes ut. Vi ser i denne sammenheng frem til samarbeid med kommunen i 
tilknytning til rullering av kommunal plan for idrett, fysisk aktivitet og friluftsliv. 

• Den politiske saken om «sesongdefinisjoner» har konsekvenser for handlingsprogram 
og budsjett, og er en sak som Asker Idrettsråd vil fortsette å jobbe for, på en konstruktiv 
måte, slik vi pleier.  

Vi ser fram til fortsatt god dialog med politikerne og administrasjonen i kommunen når vi nå 
er i oppstarten på behandling av handlingsprogram for 2016-2019.  

 

 

For styret i Asker idrettsråd 

 
………………………  ………………………  ………………………. 
Sigurd Øvergaard  Anne-Lise Katle  Gry E. Garlie 
styreleder (sign)  nestleder (sign)  daglig leder (sign) 


